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Zápis ze 14. zasedání zastupitelstva MČ Praha–Čakovice 

konaného dne 19. května 2025 

 

Přítomni: zastupitelé 

Mgr. Kateřina Arnotová 

Mgr. Soňa Černá 

Mgr. Vladislav Fryč, MPA 

Ivana Heřmánková 

Lukáš Horský 

Jan Kadlec 

Jaroslava Krákorová  

Ing. Miloslav Krejčíček – pozdější příchod 

  Mgr. Miroslav Laštovka – pozdější příchod 

Ing. Alexander Lochman, Ph.D. 

Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 

Mgr. Tereza Pechanová  

Martin Slavík 

Mgr. Martin Střelec – pozdější příchod 

Ludmila Vargová 

Michal Veselý 

Ing. Jiří Vintiška 

Miloš Vojáček  

   

tajemník 

Ing. Jiří Janků  

 

Omluveni: Mgr. Jan Kočí, Libuše Kurková, Ing. Kateřina Rosická 

 

Hosté:  Mgr. Ivan Chytil – právní zástupce MČ    

 

Předsedající: Ing. Jiří Vintiška – starosta  

 

Zasedání zastupitelstva MČ Praha–Čakovice zahájil starosta Ing. Jiří Vintiška v 18:05 hod.  

a přivítal přítomné zastupitele a hosty zasedání. Na zasedání je přítomno 15 zastupitelů. Zastupitelstvo je 

schopno se usnášet. 

 

Zápis z 13. zasedání zastupitelstva MČ Praha–Čakovice byl ověřen a je vystaven, nebudou-li 

k němu vzneseny připomínky, bude považován za schválený. 

 

Úvod 

 

Zapisovatelkou jednání byla určena paní Hana Laušová, DiS. 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: Ivana Heřmánková, Jan Kadlec.  

Návrhová komise byla navržena ve složení: Mgr. Kateřina Arnotová - předseda, Ludmila Vargová. 

 

Usnesení: Z-14/0/25 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje ověřovatele zápisu paní Ivanu 

Heřmánkovou a pana Jana Kadlece a návrhovou komisi ve složení Mgr. Kateřina 

Arnotová a paní Ludmila Vargová. 

 

Hlasování o návrhu ověřovatelů  

  Pro:  15 

Proti:    0 

Zdržel se:   0  

Nehlasoval:   0 
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(Pro: Arnotová, Černá, Fryč, Heřmánková, Horský, Kadlec, Krákorová, Lochman, Motyčka, Pechanová, 

Slavík, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček) 

 

 

Hlasování o návrhu návrhového výboru  

  Pro:  15 

Proti:    0 

Zdržel se:   0  

Nehlasoval:   0 

 

  Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Arnotová, Černá, Fryč, Heřmánková, Horský, Kadlec, Krákorová, Lochman, Motyčka, Pechanová, 

Slavík, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček) 

 

Program:  

 

1. Zpráva o činnosti rady MČ mezi 13. a 14. zasedáním ZMČ (přednese Ing. Jiří Vintiška) 

2. Informování o rozpočtových opatřeních schválených Radou MČ Praha-Čakovice v období mezi 

dvěma zastupitelstvy (přednese Ing. Michal Motyčka, Ph.D.) 

3. Závěrečný účet MČ Praha-Čakovice za rok 2024 a účetní závěrka MČ Praha-Čakovice 

k 31.12.2024 (přednese Ing. Michal Motyčka)  

4. Odměny předsedy a členů zvláštního orgánu Městské části Praha-Čakovice – Komise  

pro projednávání přestupků (přednese Ing. Jiří Vintiška) 

5. Zřizovací listina Fondu solidarity Městské části Praha-Čakovice (přednese Ing. Jiří Vintiška) 

6. Žádost o svěření pozemku parc. č. 495 v obci Praha, k.ú. Třeboradice, do svěřené správy  

MČ Praha-Čakovice (přednese Ing. Alexander Lochman, Ph.D.) 

7. Prodej pozemku parc. č. 1252/43, obec Praha, k.ú. Čakovice (přednese Ing. Alexander Lochman, 

Ph.D.) 

8. Uznání vlastnického práva k pozemku parc.č. 1348/257 v obci Praha, k.ú. Čakovice (přednese  

Ing. Alexander Lochman, Ph.D.) 

9. Koupě pozemků 1353/10, 1348/255 a 1348/257 vše v obci Praha, k.ú. Čakovice (přednese  

Ing. Alexander Lochman, Ph.D.) 

10. Interpelace  

11. Závěr 

 

Připomínky k programu: 

- bez připomínek 

 

       Pro:  15 

        Proti:    0 

        Zdržel se:   0  

        Nehlasoval:   0 

 

(Pro: Arnotová, Černá, Fryč, Heřmánková, Horský, Kadlec, Krákorová, Lochman, Motyčka, Pechanová, 

Slavík, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček)  

 

Program 14. zasedání ZMČ Praha-Čakovice je schválen. 

 

Stenozáznam str. 1. 

 

V 18:12 hod. na 14. zasedání ZMČ dorazil Mgr. Martin Střelec, na zasedání je přítomno 16 zastupitelů. 
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K bodu 1.  

 

Zpráva o činnosti rady MČ mezi 13. a 14. zasedáním ZMČ 

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Jiří Vintiška 

 

- Ing. Jiří Vintiška informuje o zprávě o činnosti rady MČ mezi 13. a 14. zasedáním ZMČ 

 

Usnesení: Z-14/1/25 

Zastupitelstvo MČ Praha-Čakovice bere na vědomí zprávu o činnosti Rady  

MČ Praha-Čakovice v období mezi 13. a 14. zasedáním zastupitelstva, tj. v době  

od 06.02.2025 do 23.04.2025. 

       Pro:  14 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   2 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Černá, Heřmánková, Horský, Kadlec, Krákorová, Lochman, Motyčka, Pechanová, Slavík, Střelec, 

Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček) 

(Zdržel se: Arnotová, Fryč) 

 

Rozprava: Mgr. Fryč, Ing. Vintiška – diskuze ohledně ukončení fungování pobočky České pošty 

v městské části Praha-Čakovice. 

 Mgr. Fryč, Ing. Lochman, Ing. Vintiška, Mgr. Arnotová – diskuze ohledně projektu 

Zdravotnický a sociální dům Petříkova a spolupráce s Poliklinikou Prosek.  

Mgr. Arnotová, Ing. Vintiška, Mgr. Fryč – diskuze ohledně přidělovaných bytů ve správě  

MČ Praha-Čakovice.   

 

Stenozáznam str. 2 - 4. 

 

K bodu č. 2 

 

Informování o rozpočtových opatřeních schválených Radou MČ Praha-Čakovice v období mezi 

dvěma zastupitelstvy  

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 

 

- Ing. Michal Motyčka, Ph.D. informuje o rozpočtových opatřeních schválených Radou  

MČ Praha-Čakovice v období mezi dvěma zastupitelstvy 

 

Usnesení: Z-14/2/25 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice bere na vědomí schválená rozpočtová opatření  

č. 1 - 19 pro rok 2025 dle přílohy tabulka č. 1 (rozpočtová opatření RMČ dle USN RM). 

 

       Pro:  15 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   1 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Arnotová, Černá, Heřmánková, Horský, Kadlec, Krákorová, Lochman, Motyčka, Pechanová, Slavík, 

Střelec, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček) 
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(Zdržel se: Fryč) 

 

Rozprava: Mgr. Arnotová, Mgr. Černá – diskuze ohledně rozpočtového opatření č. 7 (Revitalizace části 

břehu Mratínského potoka a přilehlého prostranství) a pokračování revitalizace. 

 

Stenozáznam str. 4 - 6. 

 

V 18:30 hod. na 14. zasedání ZMČ dorazil Mgr. Miroslav Laštovka, na zasedání je přítomno  

17 zastupitelů. 

 

K bodu 3. 

 

Závěrečný účet MČ Praha-Čakovice za rok 2024 a účetní závěrka MČ Praha-Čakovice k 31.12.2024  

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 

 

- Ing. Michal Motyčka, Ph.D. informuje o závěrečném účtu MČ Praha-Čakovice za rok 2024 a účetní 

závěrce MČ Praha-Čakovice k 31.12.2024  

 

Usnesení: Z-14/3/25 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice 

1) schvaluje účetní závěrku MČ Praha-Čakovice za rok 2024. 

2) schvaluje závěrečný účet MČ Praha-Čakovice za rok 2024 bez výhrad. 

3) konstatuje, že přijalo opatření k nápravě chyb a nedostatků dle přílohy č. 6.  

 

Pro:  15 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   2 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Černá, Heřmánková, Horský, Kadlec, Krákorová, Laštovka, Lochman, Motyčka, Pechanová, Slavík, 

Střelec, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček) 

(Zdržel se: Arnotová, Fryč) 

 

Bez rozpravy.  
 

Stenozáznam str. 6 - 7. 

  

V 18:33 hod. předává Ing. Jiří Vintiška řízení 14. zasedání zastupitelstva 1. zástupci starosty  

Ing. Alexanderovi Lochmanovi, Ph.D.  

 

K bodu 4. 

 

Odměny předsedy a členů zvláštního orgánu Městské části Praha-Čakovice – Komise  

pro projednávání přestupků  

 

Předkládá:  rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Jiří Vintiška 

 

- Ing. Jiří Vintiška informuje o návrhu odměny předsedy a členů zvláštního orgánu Městské části  

Praha-Čakovice – Komise pro projednávání přestupků   
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Usnesení: Z-14/4/25 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje odměny předsedy a členů zvláštního 

orgánu městské části Praha-Čakovice - Komise pro projednávání přestupků s platností 

od 1. 6. 2025: 

předseda Komise pro projednávání přestupků - měsíční odměna ve výši 15 000,00 Kč 

člen Komise pro projednávání přestupků, který je zároveň zaměstnancem Městské 

části Praha-Čakovice - čtvrtletní odměna nepřesáhne výši 10 000,00 Kč 

člen Komise pro projednávání přestupků, který není zároveň zaměstnancem Městské 

části Praha-Čakovice - čtvrtletní odměna nepřesáhne výši 16 500,00 Kč  

 

Pro:  17 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   0 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Arnotová, Černá, Fryč, Heřmánková, Horský, Kadlec, Krákorová, Laštovka, Lochman, Motyčka, 

Pechanová, Slavík, Střelec, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček) 

 

Rozprava: Mgr. Arnotová, R. Zalepová, Ing. Vintiška, Mgr. Fryč – diskuze ohledně činnosti Komise 

pro projednávání přestupků.      

 

Stenozáznam str. 7 - 9. 

    

K bodu 5. 

 

Zřizovací listina Fondu solidarity Městské části Praha-Čakovice  

 

Předkládá:  rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Jiří Vintiška 

 

- Ing. Jiří Vintiška informuje o návrhu zřizovací listiny Fondu solidarity Městské části Praha-Čakovice   

 

Usnesení: Z-14/5/25 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje aktualizované znění zřizovací listiny 

Fondu solidarity Městské části Praha-Čakovice na podporu dětí, žáků a studentů škol. 

  

        Pro:  17 

        Proti:   0 

        Zdržel se:   0 

        Nehlasoval:  0 

  Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Arnotová, Černá, Fryč, Heřmánková, Horský, Kadlec, Krákorová, Laštovka, Lochman, Motyčka, 

Pechanová, Slavík, Střelec, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček) 

 

Rozprava: Mgr. Arnotová, Ing. Vintiška – diskuze ohledně financování Fondu solidarity. 

 

Stenozáznam str. 9 - 10.    

 

V 18:46 hod. vrací 1. zástupce starosty Ing. Alexander Lochman, Ph.D. řízení zasedání zastupitelstva 

starostovi Ing. Jiřímu Vintiškovi.  
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K bodu 6. 

 

Žádost o svěření pozemku parc. č. 495 v obci Praha, k.ú. Třeboradice, do svěřené správy  

MČ Praha-Čakovice  

 

Předkládá:  rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Alexander Lochman, Ph.D. 

 

- Ing. Alexander Lochman, Ph.D. informuje o návrhu žádosti o svěření pozemku parc. č. 495 v obci Praha, 

k.ú. Třeboradice, do svěřené správy MČ Praha-Čakovice   

 

Usnesení: Z-14/6/25 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje podání žádosti na MHMP o svěření 

pozemku parc. č. 495 v obci Praha, k.ú. Třeboradice do svěřené správy  

MČ Praha-Čakovice.   

        Pro:  17 

        Proti:   0 

        Zdržel se:   0 

        Nehlasoval:  0 

  Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Arnotová, Černá, Fryč, Heřmánková, Horský, Kadlec, Krákorová, Laštovka, Lochman, Motyčka, 

Pechanová, Slavík, Střelec, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček) 

 

Rozprava: Mgr. Fryč, Ing. Lochman – diskuze ohledně podání žádosti o svěření pozemku parc. č. 495  

v obci Praha, k.ú. Třeboradice, do svěřené správy MČ Praha-Čakovice. 

Ing. Vintiška, Mgr. Fryč, Ing. Lochman – diskuze ohledně chodníků v rámci akce pokládka 

optických kabelů v MČ Praha-Čakovice.  

 

Stenozáznam str. 10 - 12. 

 

K bodu 7. 

 

Prodej pozemku parc. č. 1252/43, obec Praha, k.ú. Čakovice 

 

Předkládá:  rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Alexander Lochman, Ph.D. 

 

- Ing. Alexander Lochman, Ph.D. informoval o návrhu prodeje pozemku parc. č. 1252/43, obec Praha,  

k.ú. Čakovice  

 

Usnesení: Z-14/7/25 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje prodej pozemku parc. č. 1252/43  

o  výměře 448 m2, obec Praha, k.ú. Čakovice, druh pozemku: ostatní plocha, způsob 

využití: manipulační plocha, xxxx Mxxxxxxx Cxxx, trvale bytem Xxxxxxx XXX, XXX 

XX Xxxxx,  za celkovou cenu 3.100.000,- Kč.  

 

Pro:  14 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   3 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 
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(Pro: Černá, Heřmánková, Horský, Kadlec, Laštovka, Lochman, Motyčka, Pechanová, Slavík, Střelec, 

Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček) 

(Zdržel se: Arnotová, Fryč, Krákorová) 

 

Rozprava: Mgr. Fryč, Mgr. Ing. Dlouhá, Ing. Vintiška, Ing. Lochman, Mgr. Chytil – diskuze ohledně 

prodeje a úklidu prodávaného pozemku.  

 

Stenozáznam str. 12 - 14. 

 

K bodu 8. 

 

Uznání vlastnického práva k pozemku parc.č. 1348/257 v obci Praha, k.ú. Čakovice 

 

Předkládá:  rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Alexander Lochman, Ph.D. 

 

- Ing. Alexander Lochman, Ph.D. informoval o uznání vlastnického práva k pozemku parc.č. 1348/257  

v obci Praha, k.ú. Čakovice  

 

Usnesení: Z-14/8/25 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje uznání výlučného vlastnického práva 

xxx Jxxx Čxxxxxxx, narozeného dne XX.XX.XXXX, trvale bytem Xx Xxxxxxxxx 

XXX/XX, XXX XX Xxxxx X - Xxxxxxxxx, k pozemku parc. č. 1348/257 o výměře 157 

m2 v obci Praha, k.ú. Čakovice, na LV 3030.  

Pro:  15 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   2 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Černá, Heřmánková, Horský, Kadlec, Krákorová, Laštovka, Lochman, Motyčka, Pechanová, Slavík, 

Střelec, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček) 

(Zdržel se: Arnotová, Fryč) 

 

Bez rozpravy. 
 

Stenozáznam str. 15. 

 

K bodu 9. 

 

Koupě pozemků 1353/10, 1348/255 a 1348/257 vše v obci Praha, k.ú. Čakovice 

 

Předkládá:  rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Alexander Lochman, Ph.D. 

 

- Ing. Alexander Lochman, Ph.D. informoval o návrhu koupě pozemků 1353/10, 1348/255 a 1348/257 vše 

v obci Praha, k.ú. Čakovice  

 

Usnesení: Z-14/9/25 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje koupi pozemků parc. č. 1348/255  

(o výměře 1 m2), 1348/257 (o výměře 157 m2) a 1353/10 (o výměře 1035 m2), vše v obci 

Praha, k.ú. Čakovice, od xxxx Jxxx Čxxxxxxx, bytem Xx Xxxxxxxxx XXX/XX, XXX 

XX Xxxxx X - Xxxxxxxx, za cenu 5.600.000,- Kč.  

 

Pro:  17 
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       Proti:    0 

       Zdržel se:   0 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Arnotová, Černá, Fryč, Heřmánková, Horský, Kadlec, Krákorová, Laštovka, Lochman, Motyčka, 

Pechanová, Slavík, Střelec, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček) 

 

Bez rozpravy.  
 

Stenozáznam str. 15. 

 

K bodu 10. 

 

Interpelace 

 

Mgr. Arnotová – dotaz ve věci pozemku mezi Husovým parkem a ulicí Jizerská (plánovaný vstup  

do Husova parku). 

 

Ing. Vintiška, Ing. Lochman, Mgr. Ing. Dlouhá – odpověď na dotaz zastupitelky Mgr. Arnotové ve věci 

pozemku mezi Husovým parkem a ulicí Jizerská 

(plánovaný vstup do Husova parku). 

 

 V 19:11 hod. odchází ze 14. zasedání ZMČ Ing. Michal Motyčka, Ph.D., na zasedání je přítomno  

16 zastupitelů. 

 

J. Krákorová – dotaz ohledně vlastnictví a revitalizace čakovického hřbitova. 

 

Ing. Vintiška - odpověď na dotaz zastupitelky J. Krákorové ve věci vlastnictví a revitalizace čakovického 

hřbitova. 

 

J Krákorová – dotaz ohledně názvu pro zdravotnický a sociální dům Petříkova „Poliklinika u Anděla“. 

 

Ing. Lochman, Ing. Vintiška – odpověď na dotaz zastupitelky J. Krákorové ve věci názvu pro zdravotnický 

a sociální dům Petříkova „Poliklinika u Anděla“. 

 

V 19:20 hod. na 14. zasedání ZMČ dorazil Ing. Miloslav Krejčíček, na zasedání je přítomno  

17 zastupitelů. 

 

J. Krákorová – dotaz ohledně ukončení fungování pobočky České pošty v městské části Praha-Čakovice. 

 

Ing. Lochman - odpověď na dotaz zastupitelky J. Krákorové ve věci ukončení fungování pobočky České 

pošty v městské části Praha-Čakovice. 

 

J. Krákorová – dotaz ohledně možnosti zajistit novou zastávku MHD na ulici Polabská blíže starým 

Čakovicím. 

 

Ing. Vintiška – odpověď na dotaz zastupitelky J. Krákorové ve věci možnosti zajistit novou zastávku MHD 

na ulici Polabská blíže starým Čakovicím.    

 

Stenozáznam str. 15 - 21. 
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Závěr 

 

Starosta Ing. Jiří Vintiška poděkoval za účast na 14. zasedání zastupitelstva, informoval o termínech 

dalších zasedání zastupitelstva, které proběhnou 16. června 2025, 15. září 2025 a 24. listopadu 2025 a 

v 19:29 hod. zasedání zastupitelstva ukončil. 

 

Přílohou zápisu je stenozáznam, který je k dispozici na webových stránkách MČ Praha–Čakovice  

a na úřadě MČ. 

 

Ověřovatelé zápisu:  Ivana Heřmánková v.r.  …………………………… 

 

  

    Jan Kadlec v.r.   …………………………… 

 

 

 

 

„otisk úředního razítka“ 

 

 

 

....................................................   .................................................... 

          Ing. Jiří Vintiška v.r.           Ing. Alexander Lochman, Ph.D. v.r. 

       starosta               1. zástupce starosty 








